[bookmark: _GoBack]9. Sınıf Ders Çalışma Notları
Countries and Nationalities (Ülkeler ve Milletler)
Bir kişinin nereli olduğu sorusunu : Where are you from? İle sorarız.
Ör: Where are you from?(Nerelisin?)
      I am from Turkey.( Ben Türkiyeliyim.)
Bir kişinin hangi milletten olduğunu öğrenmek istiyorsak:
Ör: What is your nationality?(Hangi millettensin?)
       I am Turkish. (Ben Türküm.)
*Genelde İngilizcede millet ismi ile ülkenin dili aynı şekilde söylenir.
      I am Turkish.( Ben Türküm.)
      I can speak Turkish.(Türkçe konuşabiliyorum.
Bazı Örnekler:
COUNTRIES                       NATIONALITIES
Turkey                                    Turkish
England                                  English
Spain                                      Spanish
China                                       Chinese
Germany                               German
Greece                                   Greek
Brazil                                    Brazilian
Canada                                  Canadian
Egypt                                    Egyptian
JOBS(MESLEKLER):
Bazı Önemli Meslekler:
Dentist: Dişçi
Doctor: Doktor
Engineer:Mühendis
Fireman:İtfaiyeci
Hairdresser:Kuaför
Lawyer:Avukat
Nurse:Hemşire
Scientist:Bilim adamı
Teacher:Öğretmen
Architect:Mühendis.
I want to be a lawyer.(Avukat olmak istiyorum.)
HAVE GOT-HAS GOT:
*Have got ve has got geldiği cümleye sahiplik bildirir.
*I-you-we-they özneleriyle her zaman have got kullanırız.
*He-she-it özneleriyle de her zaman has got kullanırız.
I HAVE GOT a pencil.(Bir kalemim var.)
We HAVE GOT three notebooks.(Bizim üç not defterimiz var.)
He HAS GOT a computer.(Onun bir bilgisayarı var.)
She HAS GOT a bag.(Onun bir çantası var.)
THERE IS-THERE ARE:
*Çoğul şeylerden bahsederken her zaman there are, tekil şeylerden bahsederken her zaman there is kullanılır.
*Bir cümlenin çoğul olduğunu nesneye eklenen “s” takısından veya cümledeki rakamdan anlarsınız.
*Cümlede eğer “a/an” eki varsa bu tekliği gösterir, bir anlamına gelir ve there is kullanılır.
There are three pencils on the floor.
There is a book under the table.
PREPOSITIONS(EDATLAR):
in:içinde
On:üstünde
At:üzerinde
Under:altında
In front of:önünde
Behind:arkasında
Between:arasında
Next to:yanında
Yukarıdaki pepositionlarımız cümlenin anlamına gelip cümleyi tamamlar. 
*Eğer bir sorunun cevabı between ise mutlaka iki ayrı yerden bahsetmesi gerekmektedir.
Ör:The pharmacy is between the library and the cafe.(Eczane, kütüphane ve kafenin arasında.)
    I have got a pencil sharpener in my pencilcase.(Kalemkutumda bir kalemtraş var.)
NOT:SINAVA HAZIRLIK OLARAK KENDİNİZLE İLGİLİ BEŞ CÜMLE YAZMA ALIŞTIRMASI YAPIN.
10.Sınıf Ders Çalışma Notları:
PLACES AT SCHOOL(OKULDAKİ YERLER):
1.Gym:Spor Salonu
2.Library:Kütüphane
3.Music Room:Müzik Odası
4.Corridor:Koridor
5.Science Lab: Fen Laboratuarı
6.Staff Room:Öğretmenler Odası
7.Canteen:Kantin
8.Computer Lab:Bilgisayar Laboratuarı
9.Art Room:Sanat Odası
*Çalışma kitabı Sayfa 8’ deki örnekleri ödev olarak yapın.
SCHOOL SUBJECTS(OKUL DERSLERİ):
PHYSICAL EDUCATION:BEDEN EĞİTİMİ
MATHS:MATEMATİK
LITERATURE:EDEBİYAT
ART:RESİM
GEOGRAPHY:COĞRAFYA
HISTORY:TARİH
DRAMA:TİYATRO
SCIENCE:FEN BİLGİSİ
ENGLISH:İNGİLİZCE
Ör:Verilen bilgilere göre dersleri eşleştirelim.
Find some information about Dede Korkut:Literature. 
Don’t forget your dictionaries:English
I love playing tennis:Physical Education
Ek Bilgi:
Birine ismini sorarken:What is your name?
Nereli olduğunu sorarken:Where are you from?
Mesleğini sorarken:What is your job? Olarak sorulur.
SIMPLE PRESENT TENSE(GENİŞ ZAMAN):
Her zaman yaptığımız, tekrarladığımız eylemleri anlatmak için kullanılır. 
Bilimsel gerçekleri ifade ederken kullanılır.
*Dikkat edilmesi gereken en önemli KISIM cümlenin öznesi tekil ise (he, she, it)                  fiile –s takısının eklenmesidir
John plays volleyball all the time.
Mary doesn’t like volleyball.
Olumlu hali:
I you we they+fiil yalın halde gelir.
I play volleyball all the time.
He-she-it’e s takısı eklenir.
She plays tennis all the time.
Olumsuz Hali:
I-you-we-they+don’t
I don’t like playing volleyball.
He-she-it +doesn’t
He doesn’t like playing volleyball.
Soru Hali:
Do+I-you-we-they
Do you play volleyball?
Does+he-she-it
Does he play volleyball?
*I-YOU-WE-THEY ASLA S TAKISI ALMAZ!!!!
NOT:SINAVA HAZIRLIK OLARAK GÜNLÜK RUTİNİNİZLE İLGİLİ 5 CÜMLE YAZMA ALIŞTIRMASI YAPINIZ.
11.Sınıf Ders Çalışma Notları:
IMPORTANT VOCABULARIES(ÖNEMLİ KELİMELER):
Engineer:mühendis
Responsibility:sorumluluk
Essential:önemli
Graduate:mezun
Hardwork:sıkı çalışma
Career counselor:kariyer danışmanı
Schedule:program
Opportunity:fırsat
HOBBIES(HOBİLER):
Knitting:örgü örmek
Pottery:çömlekçilik
Photogaphy:fotoğrafçılık
Playing chess:satranç oynamak
Reading a book: kitap okumak
Mountain-climbing:dağ tırmanışı
SIMPLE FUTURE TENSE(GELECEK ZAMAN):
*Will ve be going to olarak ikiye ayrılır.
*Will konuşma anında, o anda karar verilen işleri anlatmada kullanılır. Be going to ise önceden kararlaştırılmış veya olmasına kesin gözüyle bakılan işleri anlatır.
*Be going to da kesin bir kanıt vardır ama will’in bir dayanağı yoktur.
*Be olmak anlamına gelir ve cümlede özneye göre am-is-are olur. I ile am, he-she-it ile is, we-you-they ile are kullanılır.
*Hava durumundan bahsederken ne olursa olsun will kullanılır.
WILL:
[image: ]
BE GOING TO:
[image: ]
1-I’m sure your mother will buy you a birthday present.(Eminim annen sana bir hediye alacak).
*will çünkü bir kanıtı yok sadece alacağını düşünüyor.
 2-We are going to see a film at the new cinema tonight.(Bu akşam film izlemye sinemaya gideceğiz.)
*be going to çünkü sinema biletleri bir kanıt.
3-I think she will be poor in the future.(Bence gelecekte o fakir olacak.)
*Böyle bir şeyde yüzde yüz emin olamayacağımız için will.            
 4- If the weather is fine, the plane will leave on time.(Hava güzel olursa uçak vaktinde kalkacak.)
NOT:SINAVA HAZIRLIK OLARAK HAFTA SONU PLANLARINIZLA İLGİLİ 5 CÜMLE YAZMA ALIŞTIRMASI YAPINIZ.
12.Sınıf Çalışma Notları:
EXPRESSION OF AGREEING:That’s so true,No doubt about it,I couldn’t agree more,You are right.
EXPRESSION OF DISAGREEING:I am not so sure about that,I am afraid I have to disagree,That’s not always true,You are wrong.
EXPRESSION OF PREFERENCE:I’d rather leave for home,She would prefer to take Japanese,I prefer tea to coffee,I would rather to sleep.
IMPORTANT VOCABULARIES(ONEMLI KELIMELER:
Choice:Seçim
Genre:Tür
Majority:Çoğunluk
Humming:Mırıldanmak
Inspiration:İlham
CAlm:Sakin
RAucous:Gürültülü
Lyrics:Şarkı Sözleri
PREFER/WOULD RATHER:
İkisi de tercih belirtir.
*Prefer kendisinden sonra fiile ing takısı alır.
I prefer drinking coffee to drinking tea.
*Would rather yalın halde gelir.
I would rather stay at home.
Çalışma kitabı sayfa sayfa 11 part 2’deki alıştırmaya bakın.
CONDITIONAL SENTENCES(ŞART CÜMLELERİ):
Type 1:Olma ihtimali yüksek cümlelerden bahseder.
If+Simple present tense+will+V1
If you don’t stop eating so many sweets, you will get obese.(Eğer çok fazla şeker yersen obez olursun.)
Type2:Şuanda olması imkansız fakat gelecekte olabilecek cümlelerden bahseder.
If+ Simple Past Tense+would+v1
If Ayşe had the opportunity to change her job, she would be happy.(Eğer Ayşe’nin işini değiştirme imkanı olsaydı çok mutlu olurdu.Şuanda değiştiremez fakat belki gelecekte o imkanı olabilir.)
Type3: Olması imkansız,geçmiş zaman, pişmanlıklardan bahsederken kullanılır.
If+Past Perfect Tense+would have+v3
If I had had net access yesterday night, I would have finished the research.(Eğer dün akşam internet erişimim olsaydı araştırmamı tamamlardım. Artık geçmiş ve araştırmasını tamamlayamaz.)
NOT: SINAVA HAZIRLIK OLARAK 5 CÜMLEYLE EN YAKIN ARKADAŞINIZI TANITMA ALIŞTIRMAS YAPINIZ.
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